
Referat 

af bestyrelsesmøde i Dansk Münsterländer Klub den 3. august 2022 

 

I mødet deltog: 

Christian Nøhr (CN) (Referent) 

Finn Nederby (FN) 

Mona Storgaard (MS) 

Michael Bennick Slynge (MSN) 

Peter Katholm (PK) 

Benjamin Gunthel Hansen (BGH) 

Afbud: 

Jacob Lundgaard (JL) 

Rasmus Thuesen (RT) 

 

Referat fra sidste møde: 

Referatet godkendt. 

 DMK 

1. Efterårsmarkprøverne på Sjælland – status 

 

 

PK har spurgt 26 ud af 51 mulige dommere. Der er stadig udfordringer, så nu 

prøver PK at få dommere som bor endnu længere væk fra Stenlille, end dem som er 

blevet spurgt tidligere. 

BGH laver forslag ti forplejning og vender tilbage til PK hurtigt. 

CNH forhører sig om status på terrænerne. 

 

Det blev aftalt at PK og MSN starter op på planlægning af forårsmarkprøver. 

 

Bestyrelsen 

1. Kasserer posten – Status 

Der vil blive udarbejdet processer og procedure for fremtidige afregninger af prøver og 

andre opgaver som skal følges. Til brug for dette udarbejdes der skabeloner som skal 

udfyldes. 



Når der er kommet et endeligt overblik over regnskabet og processer vil det daglige 

arbejde med regnskabet blive varetaget eksternt, som der blev orienteret om på 

Generalforsamlingen. 

Der arbejdes på at medlemshåndteringen kommer til at foregå via hjemmesiden. MS er 

i dialog med leverandøren – Winkas. 

2. Liste over aktiviteter der ydes tilskud til.  

Der udarbejes en liste som placeres på hjemmesiden. MS laver forslag 

3. Opstramning på afregning af prøver afholdt i områderne. 

Der udarbejdes en skabelon som skal udfyldes ved afregning af alle anerkendte prøver 

som Aktivist områderne afholder. MS laver skabelon. 

4. Spørgeskema for medlemsudmeldelser - Status 

MSN har lavet udkast som rundsendes. Inden næste bestyrelsesmøde sendes 

tilbagemeldinger/kommentarer til MSN for endelig udarbejdelses af spørgeskema. 

5. Grosser - hjemmeside og markedsføring af grossere 

FN og MS aftaler nærmere med tid og sted. 

6. Messeudstyr – Status og forretningsgang. 

BGH sender udkast til forretningsgang som kommenteres inden næste bestyrelsesmøde 

for endelig forretningsgang. 

7. Udarbejdelse af årshjul for 2023 

FN er ved at lægge sidste hånd på udkast. Det sendes rundt for kommentarer. 

Klubbens årshjul vil der efter blive gennemgået af FN, så klubbens arbejdsrytme bliver 

fremtidssikret. 

 

Avlsvejledning 

          Intet drøftet.  



Samarbejdspartnere mm. 

1. SJD  

CN orienterede kort omkring kommende artikel i Jagthunden vedr. afprøvning af vores 

hunde.  

CN og PK vil afholde møde med Ruhårsklubben og Korthårsklubben omkring 

dommersituationen ved afholdelse af fremtidige  markprøver. 

 

Diverse post mm 

 

Der var kommet opfordring fra Harris Jensen, DKK om at stemme til de kommende 

valg, så de stående hunde kan bevare 2 pladser i DKK’s bestyrelse. 

Harris Jensens skrivelse kommer i Jagthundens september. 

 

Ansøgning om klub spor championatet Kirsten Rübner med Ebbe DK04176/2019 er 

blevet godkendt. Diplom vil blive sendt til Kirsten Rübner. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


